
 

 

       

      

KAUNO MIESTO SAVIVALDYBĖS 

      

KOLEGIJOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 
      

2024-01-29 Nr. CP-1 

 
Kaunas 

 

Posėdis vyko 2024 m. sausio 29 d. 11.00–12.10 val. nuotoliniu būdu per programą 

„Microsoft Teams“. 

Posėdžio pirmininkas – Visvaldas Matijošaitis, Kauno miesto savivaldybės  

(toliau –Savivaldybė) meras.  

Posėdžio sekretorė – Skaidrė Kareniauskaitė, Tarybos veiklos administravimo skyriaus 

specialistė. 

Dalyvauja kolegijos nariai: Jonas Audėjaitis, Rasa Duobaitė-Bumbulienė, Andrijana 

Filinaitė, Mantas Jurgutis, Jurgita Kupčinskienė, Rimantas Lekavičius, Paulius Lukševičius, 

Rosvydas Marcinkevičius, Tadas Metelionis, Jūratė Elena Norvaišienė, Andrius Palionis, Ingrida 

Visockienė. 

Nedalyvauja kolegijos nariai: Ramunė Bičkauskienė, Tomas Jarusevičius. 

Kviestieji asmenys:  Evelina Revuckaitė, Strateginio planavimo, analizės ir programų 

valdymo skyriaus vedėja. 

 

Darbotvarkė: 

1. Dėl Kauno miesto savivaldybės 2024−2026 metų strateginio veiklos plano projekto ir 

visuomenės teiktų siūlymų. 

 

1. SVARSTYTA. Kauno miesto savivaldybės 2024−2026 metų strateginio veiklos plano 

projektas ir visuomenės teikti siūlymai (pridedama). 

Pranešėjas T. Metelionis pristatė Kauno miesto savivaldybės 2024−2026 metų strateginio 

veiklos plano (toliau – SVP) projekto santrauką (pridedama).  

Kalbėjo:  

P. Lukševičius. Jau kuris laikas Kaune yra kalbama apie laisvąją akademinę zoną. SVP 

nepastebėjau, kad tam būtų numatytas finansavimas. Kaip planuojate vystyti šį projektą? Taip pat 

norėčiau paklausti dėl judumo programos. Labai gražu, kad bus statoma daug tiltų, tačiau matome, 
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jog įvažiavimai į miestą užsikemša. Ką planuojate daryti dėl pagrindinių miesto eismo arterijų? Ar 

nevertėtų pradėti daugiaaukščių sankryžų projektavimo darbus? 

T. Metelionis. Dėl jūsų paminėtos laisvosios akademinės zonos – tai yra SVP aukštesnio 

lygio rodikliai, atkeliavę iš Kauno miesto savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2030 m.  

(toliau – SPP). SVP yra įtraukti ir tokie aukštesnio lygio rodikliai, kurie matuoja mieste vykstančius 

svarbius procesus, tiesiogiai nepriklausančius nuo Savivaldybės administracijos. Rengdami SPP 

kalbėjomės su universitetais apie jų planus. Atsižvelgdami į gautą informaciją, į SPP įtraukėme 

rodiklius, kurie matuoja tam tikras universitetų projektų veiklas bei jų efektyvumą. Atitinkamai šie 

duomenys yra matuojami ir SVP. 

P. Lukševičius. Ačiū, atsakėte į klausimą – miestas šiuose procesuose nedalyvauja. 

T. Metelionis. Miestas tam neskiria lėšų. Mes įsitraukėme šiuos rodiklius ir stebime 

duomenis,  kadangi, tai kas vyksta universitetuose, įtakoja ir miesto gerovę. Šie duomenys yra svarbūs 

priimant sprendimus mieste. Tokių rodiklių SVP iš tikrųjų yra gan nemažai. Dėl įvažiavimų į  

miestą – tai yra sudėtinga problema, nes vyksta miesto driekos efektas. Kauno rajone leidžiama statyti 

namus buvusiose žemės ūkio paskirties teritorijose. Miestiečiai keliasi iš Kauno. Ši tema yra labai 

plati.  

V. Matijošaitis. Norėčiau atkreipti dėmesį į viaduko, kuris sujungs Ašigalio gatvę ir 

magistralinį kelią Vilnius–Kaunas–Klaipėda bei dviejų viadukų esančių Ateities plente Petrašiūnuose 

statybas. Bus statomi du nauji viadukai, o trečio viaduko projektavimo darbai jau baigti. Pirmas 

viadukas per autostradą iš Ateities plento bus pradėtas statyt jau šiemet. 

A. Filinaitė. Norėjau pasiteirauti dėl SVP minimų memorialų. Parašyta, kad yra 

planuojama įrengti ir atnaujinti keliolika atminimo ženklų, skulptūrų ir memorialų. Ar yra konkretus 

šių objektų sąrašas? Ar planuojate statyti naujus paminklus? 

T. Metelionis. Čia yra kalba apie įvairiose miesto vietose, dažnai kapinėse, esančius 

senuosius paminklus. Juos Savivaldybės Kultūros paveldo skyrius pagal tam tikrą programą 

periodiškai atnaujina. Negaliu tiksliai įvardinti konkrečių objektų. 

P. Lukševičius. Norėčiau paklausti klausimą, susijusį su gyvūnų gerove. Ar planuojate 

didinti finansavimą šiai sričiai? Kokia yra miesto strategija susijusi su benamiais gyvūnais? Ar  bus 

perkamos paslaugos iš išorės, ar šios funkcijos bus pavestos Savivaldybės įmonei? 

T. Metelionis. Šiais klausimais rūpinasi Savivaldybės Aplinkos apsaugos skyrius. 

Paslauga yra perkama. Atskiros strategijos šiuo klausimu nėra. Kaip žinote, yra atidarytas naujas 

laukinių gyvūnų centras. Tikimės, kad dalis benamių gyvūnų pateks ten. Toliau užtikrinsim šios 

paslaugos teikimą mieste, pirkdami ją iš paslaugų teikėjų iš išorės. 
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Balsuojama dėl pritarimo Kauno miesto savivaldybės 2024−2026 metų strateginio 

veiklos plano projektui. 

Balsavo: už – 9 (J. Audėjaitis, M. Jurgutis, R. Lekavičius, V. Matijošaitis,  

R. Marcinkevičius, T. Metelionis, J. E. Norvaišienė, A. Palionis, I. Visockienė), prieš – 0,  

susilaikė – 4 (R. Duobaitė-Bumbulienė, A. Filinaitė, J. Kupčinskienė, P. Lukševičius). 

NUTARTA. Pritarti Kauno miesto savivaldybės 2024−2026 metų strateginio veiklos 

plano projektui. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas    Visvaldas Matijošaitis 

 

 

Posėdžio sekretorė    Skaidrė Kareniauskaitė 

 

                   

 


